



Protokoll styrelsemöte S20 2018-10-02

Närvaro:	Anna Qvil	Ordförande
	Viktor Claesson	Propagandamästare
	Fred Nordell	Skattmästare
	Hannes Åström	Studierådsordförande
	Axel Syrén	Cafémästare
	Erik Gralén	Näringslivsansvarig
	Henrik Olsson	Källarmästare
	Sebastian Hegardt	Programmästare
	Daniel Jannemyr Åhlin	Sexmästare
	Jesper Graham	Överphös
	David Larsson	Revisor
	Lars Gustafson	Revisor. Fr.o.m. §12
	Christina Zhou	Kårkontakt TLTH
	Patrik Gustafson	Kårkontakt TLTH
	Sandra Nyström	
	Johannes Törnblom	
	Niklas Bruce	
	Oskar Ström	
	Otto Sörnäs	
	Albin Sverreson	
	Jesper Berg	
	Christian Saeland	
	Rasmus Göransson	
	Martin Bergman	
	Linus Åbrink	Fr.o.m. §9

- §1 OFMÖ Ordförande Anna Qvil förklarade mötet öppnat klockan 12:15.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Mötet **beslöt** att adjungera följande:
- Sandra Nyström
 - Johannes Törnblom
 - Niklas Bruce
 - Oskar Ström
 - Otto Sörnäs
 - Albin Sverreson
 - Jesper Berg



- Christian Saeland
 - Rasmus Göransson
 - Martin Bergman
 - Linus Åbrink
- §4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes med följande ändringar:
- Punkt §14 samt följande ökar med ett i dagordningen.
 - Tillägg av, Fest i 33-salar. Som punkt §14.
- §5 Föregående mötesprotokoll Mötet **beslöt** att godkänna protokoll för styrelsemötet S15.
- §6 Val av justerare Mötet **beslöt** att välja Hannes Åström till medjusterare.
- §7 Information från kåren Går att söka till Heltidare tills på söndag. Det är styrelsemöte på torsdag, där de bland annat kommer diskutera budget. KFS känner sig dåligt bemött av föreläsare för D programmet. De undrar hur de ser ut på programmet. Är det många som köper bäcker? Rekommenderar föreläsarna att köpa böcker på kfs? Mötet diskuterade.
- §8 Information PLCD Har diskuterats att starta upp nya kurser inom området maskinlärning.
- §9 Information från kollegierna **Alumnikollegiet** - Det är alumnifest på lördagen den 9:e november. Det planeras även att hålla en sittning för de som studerar fjärde året och över.
Pengarkollegiet - Diskuterade bokföring. De diskuterade även bonsai och fortsatt användning av det. Åsikterna var väldigt olika.
- §10 Bokslut 2017 har påbörjat sitt bokslut. Men är fortfarande fast bland annat på grund av jublieumet.
- §11 Protokoll från 2017 Många av protokollen från 2017 är ej godkända på styrelsemöten. De protokollen som diskuteras att godkännas är justerade. Styrelsen diskuterade om även de bör läsa igenom protokollen.
Mötet **beslöt** att ta punkten på nästa möte och läsa igenom protokollen tills dess.



- §12 DIMMA Mötet diskuterade namnet av DIMMA, mer specifikt att det är en akronym för, Datatekniksektionens IshockeyMästerskap Med Alkohol. Det yttrades att delen *Med Alkohol* bryter mot reglen om alkoholhets. Mötet framhävde dock hur ingen del av eventet framhävde drickande av alkohol, och hur de fått mycket bra feedback från eventet. Samtliga spelare valde även att inte dricka under matcher.
- §13 Nollningsuppdatering Sexmästeriet, speciellt käket, har jobbat väldigt mycket denna veckan. Men eventen gick bra.

Staben rapporterar att resterande eventen under nollningen gick väldigt bra.
- §14 Fest i 33-salar Det har varit en fest i en 33 sal. Mötet kom fram till att det inte var något utskott som vet av att deras funktionärer varit bakom det.

Det är väldigt viktigt att detta inte sker, därför rekommenderas utskotten att gå ut till samtliga funktionärer och informera om vilka regler som står.
- §15 Omvärldsbevakning Inget nytt har hänt.
- §16 Ekonomisk status Ingen förändring.
- §17 Beslutsuppföljning Mötet **beslöt** att stryka alla punkter från beslutsuppföljningen. Det vill säga följande:
- Val (arbetsgrupp)
 - Sektionsmöten (arbetsgrupp)
 - Seniors (arbetsgrupp)
- §18 Utskottsrapporter Dåligt denna veckan. Försök vara bättre, det underlättar skrivande av verksamhetsrapporten.
- §19 Entlediganden av funktionärer Ingen att entlediga.
- §20 Val av funktionärer Ingen att välja in.
- §21 Meddelanden Inga meddelanden.

